
ZAPISNIK 
 

sa 18. sjednica Odbora za međunarodne odnose i iseljenike Skupštine Crne Gore,   
održane 6. decembra 2013. godine 

 

Sjednica je počela u 10:00 časova. 

Sjednicom je predsjedavao prof. dr Miodrag Vuković, predsjednik Odbora za međunarodne 

odnose i iseljenike Skupštine Crne Gore.  

Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Odbora za međunarodne odnose i iseljenike: Žana 

Filipović,Mevludin Nuhodžić, Mićo Orlandić, Boro Banović,Obrad Mišo Stanišić, Suljo Mustafić, 

Vasilije Lalošević, Goran Danilović, Koča Pavlović, Milan Knežević i mr Dritan Abazović. 

Sjednici nije prisutvovao poslanik mr Milutin Simović. 

Sjednici su prisustvovali i kandidati za ambasadore:  Petar Popović, kandidat za izvanrednog i 

opunomoćenog ambasadora Crne Gore u u Republici Grčkoj, na rezidentonoj osnovi sa sjedištem 

u Atini, Željko Perović,  kandidat za izvanrednog i opunomoćenog ambasadora Crne Gore u 

Republici Portugalu i Kraljevini Španiji, na nerezidentnoj osnovi sa sjedištem u Podgorici, 

Miroslav Šćepanović, kandidat za izvanrednog i opunomoćenog ambasadora Crne Gore u 

Kraljevini Švedskoj, Republici Finskoj, Kraljevini Norveškoj i Kraljevini Danskoj, na 

nerezidentnoj osnovi sa sjedištem u Podgorici.  

Sjednici su prisustvovali i službenici Skupštine Crne Gore v.d.sekretarka Vesna Radulović, 

Jasmin Bojadžić, Blagota Marunović i Ana Ćuković. 

Nakon što je konstatovano da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje, polazeći od 

prijedloga dnevnog reda i datog obavještenja, za sjednicu je utvrđen sljedeći  

DNEVNI RED : 

1. PRIJEDLOG DA SE ZA FUNKCIJU IZVANREDNOG I OPUNOMOĆENOG AMBASADORA 

CRNE GORE U U REPUBLICI GRČKOJ, NA REZIDENTONOJ OSNOVI SA SJEDIŠTEM U 

ATINI, IMENUJE PETAR POPOVIĆ; 

2. PRIJEDLOG DA SE ZA FUNKCIJU IZVANREDNOG I OPUNOMOĆENOG AMBASADORA 

CRNE GORE U KRALJEVINI ŠVEDSKOJ, REPUBLICI FINSKOJ, KRALJEVINI NORVEŠKOJ I 

KRALJEVINI DANSKOJ, NA NEREZIDENTNOJ OSNOVI SA SJEDIŠTEM U PODGORICI, 

IMENUJE MIROSLAV ŠĆEPANOVIĆ; 

3. PRIJEDLOG DA SE ZA FUNKCIJU IZVANREDNOG I OPUNOMOĆENOG AMBASADORA 

CRNE GORE U REPUBLICI PORTUGAL I KRALJEVINI ŠPANIJI, NA NEREZIDENTNOJ 

OSNOVI SA SJEDIŠTEM U PODGORICI, IMENUJE ŽELJKO PEROVIĆ; 

4. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 16. I 17.SJEDNICE ODBORA. 

 



 

Predsjednik Odbora za međunarodne odnose i iseljenike, prof. dr Miodrag Vuković pozdravio 

je prisutne članove Odbora za međunarodne odnose iseljenike kao i uvažene kandidate za 

ambasadore, kada su uz jednoglasnu podršku članova Odbora započeta pojedinačna izlaganja i 

predstavljanje kandidata za ambasadore na rezidentnoj i nerezidetnoj osnovi. 

 

TAČKA 1:  

PRIJEDLOG DA SE ZA FUNKCIJU IZVANREDNOG I OPUNOMOĆENOG AMBASADORA CRNE 

GORE U U REPUBLICI GRČKOJ, NA REZIDENTONOJ OSNOVI SA SJEDIŠTEM U ATINI, 

IMENUJE PETAR POPOVIĆ 

Članovima Odbora za međunarodne odnose i iseljenike obratio se kandidat za izvanrednog i 

opunomoćenog ambasadora Crne Gore u u Republici Grčkoj, na rezidentnoj osnovi sa 

sjedištem u Atini, gospodin Petar Popović.  

G-din Popović se na samom početku osvrnuo na nezavidnu i turbulentnu ekonomsku situaciju 

u Republici Grčkoj koja je velikim dijelom proizišla iz globalne finasijske krize. Mjere štednje 

koje su Republici Grčkoj nametnuli zvaničnici iz takozvane „trojke” - Evropske komisije, 

Evropske centralne banke i Međunarodnog monetarnog fonda, stvaraju veliko nezadovoljstvo 

njenih građana. Posljedice koje su nastale direktnim uticajem recesije su jačanje desnice, 

političke turbulencije, gašenje 250 000 preduzeća širom zemlje, rast stope nezaposlenosti na 

preko 30 % itd.  

U drugom dijelu izlaganja g-din Popović se osvrnuo na odnose između Crne Gore i Republike 

Grčke i naveo da je Grčka priznala Crnu Goru, odmah nakon sticanja njene nezavisnosti, nakon 

čega su 2008. godine uspostavljeni prvi diplomatski odnosi. Gospodin Popović je naglasio da 

Grčka snažno podržava evroatlanske integracije Crne Gore (u okviru inicijativa Solun 1 i Solun 

2) kao i da ne postoji ni jedan politički nesporazum ili otvoreno pitanje između ove dvije 

zemlje, za razliku od drugih zemalja u okruženju Grčke kao što su Makedonija, Albanija i Kipar.  

Takođe, kandidat za ambasadora naveo je oblasti u okviru kojih se mogu ostaviti potencijalni 

oblici saradnje između Crne Gore i Republike Grčke. U oblasti turizma, ključna je stvar da Crna 

Gora i Grčka nijesu konkurencija. G-gin Popović je iskazao uvjerenje da smo komplementarno 

tržište, kao i čitav dio Balkana, koji posljednjih godina posjećuje sve veći broj turista iz Azije, 

Kine, Indonezije, Pakistana kao i drugih zemalja. Kao primjer, naveo je mogućnost da se 

privuku turisti (Kina, Indonezija, Pakistan itd) koji posjećuju Grčku, stvaranjem ponude u 

okviru koje bi isti posjetili i Crnu Goru. Takođe, kroz mogućnost stvaranja zajedničke ponude u 

okviru bogate kulture i istorije ove dvije zemlje, sportskih dešavanja itd.  

Gospodin Popović je naglasio da je ekonomska razmjena relativno niska i vjeruje da je u tom 

pravcu potrebno ostvariti veći stepen saradnje. Svaka inicijativa, na ekomskom planu od 

strane EU, posebno Njemačke kojoj je Grčka dužnik, će biti dobrodošla Crnoj Gori, bez obzira 



na vrstu i veličinu projekta. Bitno je da se ostvaruje saradnja u obostranom interesu. U oblasti 

obrazovanja i nauke postoji čitava paleta koju Grčka nudi, ali se i u tom pravcu nedovoljno 

radi, naglasio je Popović. U oblasti odbrane, g-din Popović je indetifikovao da postoji određen 

nivo zainteresovanosti Grčke kada je u pitanju bezbjednost na moru (šverc, krijumčarenja, 

nelegalni poslovi).  

Takođe, određen broj kadeta iz Crne Gore pohađa vojnu akademiju u Grčkoj. U oblasti 

medicine moguće je ostvariti saradnju u cilju revitalizovanja Instituta „Simo Milošević“ u Igalu, 

Herceg Novi. Takođe, je moguće učiniti da se određene medicinske usluge koje su jeftinije u 

Crnoj Gori učine atraktivnijim i pristupačnijim građanima Repubike Grčke.  

G-din Popović je zaključio uvodno izlaganje prijedlogom da sva ministarstva u Crnoj Gori 

pripreme kratkat pregled ponuda koje Crna Gora može ponuditi Grčkoj u okviru koje će 

navesti i naglastiti polja saradnje koje Grčka može inicirati na osnovu svojih potencijala i 

resursa.   

Nakon izlaganja gospodina Popovića, predsjednik Odbora za međunarodne odnose i iseljenike 

Skupštine Crne Gore, prof. dr Miodrag Vuković se zahvalio se g-dinu Popoviću nakon čega su 

članovi Odbora iznijeli svoje mišljenje o kandidatu, njegovom izlaganju.   

Prvi za riječ, javio se poslanik Vasilije Lalošević koji je pohvalio biografiju g-dina Popovića i 

naglasio da je ista za respektabilnost. G-din Lalošević istakao je važnost potenciranja 

ekonomske saradnje i u tom smislu robne razmjene između Crne Gore i Grčke, navodeći da je 

upravo Grčka jedan od najvećih investitora u nekim zemljama na Balkanu.  

Nakon izlaganja poslanika Laloševića, poslanik Milan Knežević je iznio svoje mišljenje o 

uvodnom izlaganju kandidata za ambasadora u Grčkoj, g-dina Petra Popovića. Poslanik 

Knežević je izrazio svoje nezadovoljstvo ekspozeom g-dina Popovića i naglasio je da je 

očekivao više informacija, pored onih koje se tiču krstarenja turista iz Kine, Indonezije i 

Pakistana po Mediteranu. Poslanik Knežević smatra da to nije način na koji bi trebao g-din 

Popović voditi posao i da je očekivao konkretne podatke o robnoj razmjeni, broju turista koji 

su iz Grčke posjetili Crnu Goru, broju crnogorskih turista koji su bili u Grčkoj, itd.  

Poslanik Knežević smatra da su u potpunosti neodrživi načini potencijalne saradnje između 

Crne Gore i Grčke, koje je naveo g-din Popović, imajući u vidu putnu infrastrukturu u Crnoj 

Gori, Albaniju kao zemlju koja graniči Crnu Goru i Grčku itd. Naglasio je da neće podržati 

kanditaturu gospodina Popovića, smatrajući da to nije dobro rješenje.  

Poslanik Koča Pavlović je na početku svog izlaganja naglasio da je bio u dilemi da li da podrži 

kandidaturu gospodina Popovića, ali je nakon izlaganja poslanika Kneževića odlučio da ipak ne 

pruži podršku njegovoj kandidaturi. Naveo je da je očekivao osobu sa impresivnom političkom 

ili akademskom biografijom, eksperta za Helensku kulturu ili osobu koja se akademski bavi 

državom Grčkom. Takođe je naglasio da ne podržava kandidature nalik kandidaturi gospodina 

Popovića, već se zalaže za određenu diplomatsku službu koja bi prvenstveno bila ili čak i 



najvećoj mogućoj mjeri formirana od strane karijernih diplomata, ljudi koji su zanatlije u tome 

poslu, onih koji su predstavnici crnogorske privrede i države, ne i predstavnici režima, što je 

uglavnom bio slučaj do sada.  

Poslanik Pavlović je dio svog izlaganja posvetio formalnom obrazovanju kandidata za 

ambasadora g-dina Popovića. Poslanik Pavlović je prilikom izlaganja doveo u pitanje nivo 

obrazovanja pa čak i postojanje određenih obrazovnih institucija koje je u svojoj priloženoj 

biografiji naveo gospodin Popović. Takođe, je upitao g-dina Popovića o pojedinostima iz 

njegove biografije koje se tiču njegovog angažmana u u određenim međunarodnim 

institucijama. 

Poslanik Obrad Mišo Stanišić je naveo da ne postoji nakaradna diplomatija, nadovezujući se na 

izlaganje poslanika Pavlovića. Naglasio je da je upravo crnogorska diplomatija dovela Crnu 

Goru u pregovorima za članstvo u EU, u grupu zemalja koje će biti dio prvog narednog 

proširenja članica EU. Iskoristio je priliku da izrazi zadovoljstvo i da u ime Demokratske 

partije socijalista pruži podršku gospodinu Popoviću kao budućem rezidentnom ambasadoru 

u Republici Grčkoj.  

Poslanik Mićo Orlandić je pozdravio g-dina Popovića i prisutne na sjednici Odbora. Poslanik 

Orlandić smatra da je Vlada uradila kvalitetan posao, predlažući odluku da se gospodin 

Popović imenuje za ambasadora kao i da je trebalo g-dina Popovića poslati u neke zemlju EU 

sa trenutno jačom ekonomskom situacijom s obzirom na njegovo dugogodišnje iskustvo u 

međunarodnim finasijskim središtima svijeta, kao predsavnik naših banaka u inostranstvu itd. 

Iz tog razloga je izrazio uvjerenje da će gospodin Popović svoj dio posla odraditi časno i u 

interesu državnih i nacionalnih interesa Crne Gore. Svoje izlaganje, poslanik Orlandić je 

zaključio naglasivši da će Socijaldemokratska partija Crne Gore podržati kandidaturu 

gospodina Popovića.  

Poslanik Suljo Mustafić je prepoznao važnost ekonomske saradnje između Crne Gore i 

Republike Grčke, koju je g-din Popović naveo u svom izlaganju kao jedan od prioriteta koje će 

sprovoditi tokom njegovog ambasadorskog mandata. Iskustva Grčke, kao važne članice EU, 

mogu značajno koristiti u smislu pružanju podrške Crnoj Gori u evropskim i posebno u NATO 

integracijama. Poslanik Mustafić podržava način pristupa otvorenim pitanjima koji je naveo    

g-din Popović, dajući primjer Grčke i njenog okruženja. U tom kontekstu naveo je da je važna 

nepristrastnosti po nekim neriješenim pitanjima, sugerišući na otvorenost i ostvarivanje 

racionalnih odluka u interesu Crne Gore i zemalja koje je okružuju. Znanje engleskog jezika i 

elokventnost gospodina Popovića su takođe vrlo dobre reference za buduću poziciju 

ambasadora u Grčkoj, smatra poslanik Mustafić navodeći da sve pomenute pozitivne 

karakteristike koje posjeduje g-din Popović u potpunosti odgovaraju njegovoj budućoj poziciji, 

naglasivši da će u ime Bošnjačke stranke dati punu podršku njegovoj kandidaturi.   

Nakon izlaganja poslanika koji su se javili za riječ, gospodin Popović je pokušao da odgovori na 

njihova postavljena pitanja. Na početku izlaganja se osvrnuo na svoje akademsko i 



profesionalno iskustvo i predložio da definiše sve pojedinosti iz svoje priložene biografije 

kako bi poslanici stekli bolji uvid u njegove reference. Za takav postupak se nijesu stvorili 

uslovi iz razloga vremenske ograničenosti, te je g-din Popović djelimično pokušao predstaviti 

svoje uspjehe navodeći da bez istih ne bi mogao doći do profesionalne pozicije na kojoj se sada 

nalazi. 

Gospodin Popović je naglasio da je on dio korpusa ekonomske diplomatije činjenicom da je, 

između ostalog, bio pet godina direktor Montengro banke u Njujorku, USA. Kako se po vokaciji 

bavi investicijama i razvojem, gospodin Popović je naveo da je jako bitno poznavati poličku 

situaciju zemlje u kojoj se vrše određene investicije. Takođe, je naveo da postoji sprektar polja 

saradnje koje se mogu ostvariti između Crne Gore i Grčke. Na kraju svog izlaganja se zahvalio 

prisutnima izrazivši nadu da je uspio odgovoriti i pojasniti određene pojedinosti za koje su 

poslanici bili zainteresovani.  

Predsjednik Odbora za međunarodne odnose i iseljenike, prof. dr Miodrag Vuković se zahvalio 

prisutnima i predložio glasanje kako bi se dostavilo  mišljenje Predsjedniku Crne Gore o 

predloženom kandidatu za ambasadora Crne Gore u Grčkoj, na rezidentnoj osnovi sa sjedištem 

u Atini. Većinom glasova prisutnih podržana je kandidatura gospodina Popovića. Gospodin 

Vuković se zahvalio g-dinu Popoviću i čestitao mu na budućoj poziciji ambasadora na 

rezidentnoj osnovi u Grčkoj, sa sjedištme u Atini. 

Poslanici Koča Pavlović i Milan Knežević su glasali protiv kandidature gospodina Petra 

Popovića za ambasadora Crne Gore u Grčkoj, na rezidentnoj osnovi sa sjedištem u Atini.  

 

TAČKA 2: 

PRIJEDLOG DA SE ZA FUNKCIJU IZVANREDNOG I OPUNOMOĆENOG AMBASADORA CRNE 

GORE U KRALJEVINI ŠVEDSKOJ, REPUBLICI FINSKOJ, KRALJEVINI NORVEŠKOJ I 

KRALJEVINI DANSKOJ, NA NEREZIDENTNOJ OSNOVI SA SJEDIŠTEM U PODGORICI, 

IMENUJE MIROSLAV ŠĆEPANOVIĆ  

Članovima Odbora za međunarodne odnose i iseljenike obratio se kandidat za funkciju 

izvanrednog i opunomoćenog ambasadora Crne Gore u Republici Portugal i Kraljevini Španiji, 

na nerezidentnoj osnovi sa sjedištem u Podgorici, gospodin Željko Perović.  

Kao zamjenik ministra vanjskih poslova za bilateralu, g-din Perović je posvetio veći dio svog 

izlaganja bilateralnim aktivnostima koje trebaju da obezbijede funkcionalnost diplomatske 

mreže, dok djelimično mogućnostima stvaranja potencijalnih oblika saradnje Crne Gore sa 

Republikom Portugal i Kraljevinom Španijom. 

Prvi za riječ od poslanika javio se poslanik Knežević, koji je je izrazio žaljenje što gospodin 

Perović neće biti na mjestu rezidentnog ambasadora u pomenutim državama, u slučaju da 

bude postojao priliv stranih investicija i produbljivanje odnosa između ovih zemalja. Poslanik 



Knežević je naglasio da generalno nije zadovoljan inicijativama koje je gospodin Perović 

predložio kao one koje je moguće ostvariti za vrijeme njegovog mandata i zatražio od njega 

konkretne informacije o broju turista i robnoj razmjeni.  

Poslanik mr Dritan Abazović smatra da su dvije države jako značajne za Crnu Goru i naglasio 

da će podržati kandidaturu gospodina Perovića za ambasadora u Republici Portugal i 

Kraljevini Španiji iz razloga što poznaje njegov dosadašnji profesionalni rad i angažman kao 

karijernog diplomate i vrsnog profesionalca.  

Poslanik Mevludin Nuhodžić smatra da gospodin Željko Perović, sa svojom impozantnom 

biografijom kao ekonomskog diplomate i njegovim ukupnim radnim angažmanom, 

nesumnjivo zaslužuje mjesto ambasadora u Republici Portugal i Kraljevini Španiji kao najvišeg 

predstavnika naše zemlje u odnosima pomenutih zemalja. Poslanik Nuhodžić je mišljenja da je 

diplomatija koju je predstavio gospodin Perović jako racionalna u vremenima finansijske 

krize. Svoje izlaganje, poslanik Nuhodžić je završio tako što je u ime Demokratke partije 

socijalista dao podršku kandidaturi gospodina Željka Perovića za ambasadora na 

nerezidentnoj osnovi u Republici Portugal i Kraljevini Španiji, sa sjedištem u Podgorici.  

Poslanik Koča Pavlović je na početku svog izlaganja pohvalio diplomatsku karijeru gospodina 

Perovića koji je to već, godinama unazad, dokazao stručnim kvalitetima. Takođe je naglasio da 

će dati podršku njegovoj kandidaturi sa čime je završio svoje izlaganje.  

Poslanik Mićo Orlandić je naveo da gospodin Perović, dosadašnjim ličnim i profesionalnim 

angažmanom, u potpunosti zaslužuje poziciju ambasadora u Republici Portugal i Kraljevini 

Španiji. Poslanik Orlandić se osvrnuo na odnose Crne Gore i Kraljevine Španije, preciznije na 

kapitalni projekat koji bi se trebao realizovati od strane određenog španskog instituta i 

kompanije Plantaže, a koji se tiče utvrđivanja i definisanja autohtonih sorti vinove loze kroz 

njihova genetska ispitivanja. Poslanik Orlandić je naveo da su dvije značajne grane koje 

povezuju Crnu Goru i Kraljevinu Španiju: turizam i pomorstvo. Poslanik Orlandić je snažno 

podržao kandidaturu g-dina Perovića, uz obrazloženje da je gospodin Perović u potpunosti 

spreman da iznese sve inicijative i projekte koji su u interesu Crne Gore i njenih građana kao i 

druge strane, Kraljevine Španije.  

Predsjednik Odbora za međunarodne odnose i iseljenike, prof. dr Miodrag Vuković se zahvalio 

prisutnima i predložio da se dostavi  pozitivno mišljenje Predsjedniku Crne Gore o 

predloženom kandidatu za ambasadora Crne Gore u Republici Portugal i Kraljevini Španiji, na 

nerezidentnoj osnovi sa sjedištem u Podgorici. Nakon što je jednoglasno podržana 

kandidatura gospodina Perovića gospodin Vuković se zahvalio prisutnima i čestitao gospodinu 

Peroviću buduću poziciju novoizabranog ambasadora za Republiku Portugal i Kraljevinu 

Španiju.  

 

 



TAČKA 3: 

PRIJEDLOG DA SE ZA FUNKCIJU IZVANREDNOG I OPUNOMOĆENOG AMBASADORA CRNE 

GORE U REPUBLICI PORTUGAL I KRALJEVINI ŠPANIJI, NA NEREZIDENTNOJ OSNOVI SA 

SJEDIŠTEM U PODGORICI, IMENUJE ŽELJKO PEROVIĆ   

Članovima Odbora za međunarodne odnose i iseljenike obratio se kandidat za funkciju 

izvanrednog i opunomoćenog ambasadora Crne Gore u Kraljevini Švedskoj, Republici Finskoj, 

Kraljevini Norveškoj i Kraljevini Danskoj, na nerezidentnoj osnovi sa sjedištem u Podgorici, 

gospodin Miroslav Šćepanović. 

G-din Šćepanović se na početku svog izlaganja osvrnuo na polja saradnje u okviru kojih bi Crna 

Gora mogla pronaći zajednički interes sa Kraljevinom Švedskom, Republikom Finskom, 

Kraljevinom Norveškoj i Kraljevinoj Danskoj, činjenicom da je riječ o veoma razvijenim 

zemljama. Pored ekonomske saradnje (robne razmjene i investicija), obrazovanje, kultura i 

nauka su, takođe, značajna polja u okviru kojih bi se mogla ostvariti potencijalna buduća 

saradnja.   

Kraljevina Danska je najmanja zemlja od četiri zemlje i po tome je Crnoj Gori najsličnija. Sa 

Danskom Crna Gora ima dobar politički dijalog gdje je neupitna podrška Danske na planu 

evroatlanskih integracija. U oblasti odbrane i organske poljoprivrede moguće je razvijati 

saradnju sa Kraljevinom Danskom.  

Gospodin Šćepanović je naveo da sa Republikom Finskom imamo, takođe, odlične političke 

odnose i podršku po pitanju evroatlanskihpskih integracija. Što se konkretnih programa tiče, 

g-din Šćepanović je naglasio postojanje i nastavak tehničke i finasijske podrške koju Finska 

pruža i može pružiti u većem obimu u oblasti reformi sistema obrazovanja, u oblasti odbrane 

kod obuke vojnih kadrova itd.  

Kada je Kraljevina Švedska u pitanju, g-din Šćepanović je naveo da imamo dobru političku 

komunikaciju. Bilaterni program podrške od strane Kraljevine Švedske nije dovoljno razvijen 

kao kod ostalih zemalja za koje je gospodin Šćepanović kandidivan za ambasadora na 

nerezidentnoj osnovi iz razloga što je 2010. godine Kraljevina Švedska ukinula bilateralnu 

pomoć Crnoj Gori.  

Prvi za riječ se javio poslanik Suljo Mustafić koji je naglasio da je riječ o karijernom diplomati 

koji iza sebe ima kvalitetan diplomatsko iskustvo. Takođe, izrazio je žaljenje što gospodin 

Šćepanović neće biti ispraćen direktno u neko od pomenute četiri nordijske države. Kao razlog 

tome naglasi je da su to moćne države u ekonomskom smislu i da su međusobno jako 

povezane, sa dugom tradicijom dobrih odnosa. Poslanik Mustafić je saopštio podatak da u tim 

zemljama živi blizu 15 000 iseljenika iz Crne Gore, prve generacije, dok se druga generacija 

nastaje i u tom smislu vjeruje da je jako potrebno, što prije otvoriti ambasadu koja će imati 

svog direktnog predstavnika. Poslanik Mustafić je svoje izlaganje završio apelom da se otvori 



predstavništvo u nekom glavnom gradu od ove četiri zemlje i dao podršku kandidaturi 

gospodina Šćepanovića.  

Poslanik Milan Knežević je upitao gospodina Šćepanovića kada je Kraljevina Norveška dala 

podršu Crnoj Gori na putu Evroatlanskih integracija, iz razloga što nije upoznat sa tom 

činjenicom. Gospodin Šćepanoviće je tom prilikom saopštio da Kraljevina Norveška vrlo 

konkretno i politički i u smislu tehničke pomoći daje podršku ne samo Crnoj Gori već i čitavom 

regionu u procesu Evropskih integracija. Takođe, Kraljevina Norveška opredjeljuje određenu 

finasijsku pomoć za podršku administrativnim kapacitetima u Crnoj Gori za vođenje 

pregovora sa Evropskom unijom.  

Poslanik Koča Pavlović je svoje izlaganje posvetio potrebi otvaranja stalnog predstavništva u 

nekoj od četiri nordijske zemlje i naveo da će nastaviti da se snažano zalaže u tom pravcu. 

Poslanik Goran Danilović je pohvalio biografiju gospodina Šćepanovića i izrazio zadovoljstvo 

da će gospodin Šćepanović kao karijerni diplomata i mlad čovjek biti ambasador pa i na 

nerezidetnoj osnovi.  

Poslanik mr Dritan Abazović je, takođe, naglasio potrebu da Crne Gora otvori svoju ambasadu 

u nekoj od ove četiri nordijske države i tom prikom izrazio žaljenje što g-din Šćepanović neće 

biti ambasador na rezidentnoj osnovi. Poslanik Abazović je iskoristio priliku da pruži podršku 

kandidaturi gospodina Šćepanovića.  

Predsjednik Odbora za međunarodne odnose i iseljenike, prof. dr Miodrag Vuković se zahvalio 

gospodinu Šćepanoviću i prisutnima i predložio da se dostavi pozitivno mišljenje Odbora za 

međunarodne odnose i iseljenike Predsjedniku Crne Gore o predloženom kandidatu za 

ambasadora. Nakon što je jednoglasno podržana kandidatura gospodina Šćepanovića, 

gospodin Vuković se zahvalio g-dinu Šćepanoviću i čestitao mu na budućoj poziciji 

ambasadora. 

TAČKA 4: 

USVAJANJE ZAPISNIKA SA 16. I 17.SJEDNICE ODBORA 

 
Zapisnici sa 16. i 17.sjednice Odbora usvojeni su bez primjedbi. 
 
Sjednica je zaključena u 12.00 časova. 
 
 

v.d.sekretara Odbora                                                                     Predsjednik  Odbora               

Vesna Radulović                                                                                                Prof. dr Miodrag Vuković 

 


